
28. oktober 2024 

E-Skak 

Referat af generalforsamling 27 oktober 2024 

 

Tilstede: Michael Damgaard Flink Sørensen, Jan Ambirk, Peer Balken, Baldur Kristinsson, 
Peter H. Ravn, Bo Byrial Nielsen, Brian Lundgaard og Lars Bjørnshauge 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
Formanden bød velkommen og efterlyste kandidater til opgaverne som dirigent og 
referent 
Peer valgtes til dirigent og Lars valgtes til referent 
Dirigenten konstaterer, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt den 12 september 

2. Bestyrelsens beretning 
Formanden (Michael) konstaterer at foreningen er kommet godt fra start med ca. 140 
medlemmer. Foreningen har en god økonomi. Formanden anfører at der er en høj 
gennemsnitsalder på medlemmerne og at initiativer for at tiltrække nye medlemmer 
bør overvejes. Aktivitetsniveauet er højt, hovedturneringerne kører fint, efter en debat 
om KO-turneringens nye design, ser det ud til at den kører godt. Formanden takker 
Xtracon for sponsoratet og retter en special tak til Baldur for det store arbejde i.f.m. IT-
delene.  Generalforsamlingen godkendte beretningen. 

3. Aflæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab for det forløbne år (der 
er intet regnskab for 2023, da regnskabet først er startet pr. 1/1-24,). Lars fremviste det 
foreløbige  regnskab 

 

E-skak Regnskab pr 26.okt 2024 Indtægter Udgifter Balance

50.175,74 3.283,62 46.892,12

løbende Kontingenter 39.000,00

29-dec Donation fra Peer Balken 2.500,00

29-dec Gebyrer 538,00

03-jan Overførsel fra Brian L 6.175,74

04-jan Fakt f XTRACON 335,74

29-jan Refusion Benny Bengtsen 170,00

02-feb Donation fra Peer Balken 2.500,00

29-mar Gebyrer 1.738,00

28-jun Gebyrer på kontingentindbetalinger 264,88

30-sep Gebyrer 237,00



Generalforsamlingen tog det foreløbige regnskab til efterretning. 

4. Aflæggelse og godkendelse af bestyrelsens forslag til kontingent og budget for det 
kommende år. Som fælge af en gode økonomiske situation foreslår bestyrelsen 
foreslår en nedsættelse af kontingentet til 99 kr./år. Generalforsamlingen vedtog 
bestyrelsens forslag. Kassereren fremlagde et foreløbigt budget for 2025: 

 

E-
skak 

Budget for 2025 Forventede Forventede Forventet 

  
 

Indtægter Udgifter Balance      
  

15.000,00 6.000,00 9.000,00      
 

Kontingenter 15.000,00 
  

 
Gebyrer 

 
3.000,00 

 
 

IT-udgifter 
 

3.000,00 
 

     

 

Generalforsmalingen godkendte det foreløbige budget. 

5. Behandling af indkomne forslag 

Forslag nr. 1: Sortlistning. Forslag fra ”Falken” om at nulstille de sortlistninger 
medlemmerne har foretaget ved hvert årsskifte. Forslaget faldt efter en kort diskussion. I 
stedet fremkom følgende ændringsforslag: Medlemmer, der har sortlistet andre 
medlemmer adviseres om dette efter et år. Dette forslag blev vedtaget. Forslag nr 1, om 
etablering af en underside med relevante links til skaksider har bestyrelsen besluttet at 
acceptere og siden (Nyttige links) findes nu menuen. Forslag nr. 2, er trukket af 
forslagsstilleren. Forslag nr. 3, om etablering af en underside med relevante links til 
skaksider har bestyrelsen besluttet at acceptere og siden (Nyttige links) findes nu 
menuen. 
 

6. Valg til bestyrelsen 

Valg af formand. Michael genopstiller. Michael er valgt. 

Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer. Peer og Kim er på valg. Der er ikke andre 
kandidater. Peer og Kim er genvalgt. 



Valg af to suppleanter  
Benny Ulf Bengtsen valgtes som 1. suppleant og Peter H. Ravn valgtes som 2 
suppeant. 

7. Valg af en revisor og en revisorsuppleant  
Klaus Grenaa valgtes som revisor og Thomas Vestergaard valgtes som revisor 
suppleant. 

8. Valg af turneringskomite (3 medlemmer vælges for et år ad gangen) 
Niels Ove Christiansen, Henrik Falken, Søren M. Petersen valgtes til 
turnerinskomitéen. 

9. Eventuelt – Jan efterlyste synspunkter til hans varetagelse af SMSén. Bestyrelsen 
bakker op om Jan´s linie. 

Formanden afsluttede generalforsamlingen. 

 

 


